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سعید واعظ 
نسل فردا 

مهم با شرف بودن است، نه نتیجه
عادل کلاه کج کاپیتان تیم استقلال اهواز کلاه کج در جریان دیدار گسترش 
فولاد و استقلال اهواز که با 4 گل به سود تبریزى ها به پایان رسید، نوشت: از 
همبازیام که الان دارم از تلویزیون بازیشون را تماشا می کنم ، تشکر می کنم 
و می خوام به همه بگم که من دارم با همشون زندگى می کنم با هیچ امکاناتى 
دارن میان سر تمرین و بازى و هیچ حمایتى نمیشن و نشدن. من به همشون 
افتخار می کنم ، مهم نیست چه نتیجه اى می گیرن ، مهم با شرف بودنشونه».

شبکه هاى اجتماعى
ایسنا: محمد مایلى کهن سرمربى سابق 
تیم ملى فوتبال گفت: دادگان مشاور 
صفایى فراهانى شد و سر از فدراسیون در 
آورد. محمد مایلى کهن وابسته به کسى 
نیست و به هیچ گروه خاصى تعلق ندارد. 
اگر مى گویم احمدى نژاد را دوست داشته و دارم براى اینکه به این موضوع 
اعتقاد دارم و این به آن معنى نیســت که در باند احمدى نژاد باشم. باز هم 
مى گویم صفایى فراهانى یکى از بهترین ها بود. فراهانى که با احمدى نژاد نبود 

اما عملکرد خوبى داشت.  

مهر:درك بائرمــن در حالى دور جدید 
همکارى با بسکتبال ایران را آغاز کرده که 
با گذشت حدود دو ماه هنوز قرارداد وى 
براى این همکارى به خاطر وجود بندى 
که مورد موافقت مسئولان فدراسیون 
نیست، امضا نشده است.محمود مشحون، رییس فدراسیون بسکتبال در 
گفت وگو با خبرنگار مهر ضمن تایید این مطلب افزود: مشکل خاصى نیست؛ 
قرارداد نوشته شده یکى دو بند دارد که مورد موافقت ما نیست به همین دلیل 

هم هنوز کار را به مرحله امضا نرسانده ایم تا بعدها گرفتار نشویم. 

ذوب آهن با شکســت نفــت در جدول 
رده بندى لیگ برتر، جان تازه اى گرفت.

در ادامه دیدارهاى هفته بیســت و دوم 
لیگ برتر فوتبال، ذوب آهن اصفهان در 
تهران با یک گل ،نفت را شکست داد .تک 
گل احمد امیرکامدار در دقیقه 38، ذوب آهن را به سه امتیاز این دیدار 
حساس رساند .نفت تهران با این شکست 32 امتیازى ماند و فرصت 
رسیدن به رده چهارم جدول را از دست داد. در این بازى وحید امیرى 
از نفت تهران و  رشید مظاهرى از ذوب آهن کارت زرد دریافت کردند.

ذوب آهن  بازگشتمشحون: زیر بار نمى رویممایلى کهن :علاقه ام به احمدى نژاد اعتقادى است 

 

تلنگر

من از حرف هاى سیاسى
 سر در نمى آورم 

در روزهاى پایانى ســال خبرگزارى فارس یک گفت و گوى 
مفصل را با على کفاشــیان رییس خنده روى فدراســیون 
فوتبال انجام داده است که در ادامه تیترهاى مهم آن را با هم 

مى خوانیم.
 فقط کشتى نگرفته بودیم که امسال کشتى هم گرفتیم!

 اختلاف پیش مى آید، چون خواسته هایشــان منطبق با 
اساسنامه نیست.

 مى گویند یکى اصلاح اســت و یک سرى دیگر هم اصول 
هستند، اما من از این حرف هاى سیاسى سر در نمى آورم.

 در هر دو دولت از نیروهاى احمدى نژادى استفاده کردم.
 وقتى 75 نفر از اعضاى مجمع مى گویند فلانى خوب و یک 

نفر بگوید بد، شما کدام را قبول مى کنید؟
 شب ها راحت مى خوابم چون وجدانم راحت است.

 همه هم و غمشان این است که من دیگر نباشم و حذف شوم!
 اگر قرار باشد دولت حمایت نکند و این اختلافات دایمى 

باشد، باید فکر دیگرى کرد.
 آن چیزى را هم که یک عده خاص بخواهند، مجمع زیربارش 

نخواهد رفت.
 به مدیر کل هایى که منتصب مى کننــد ،مى گویند اول 

هیئت هاى فوتبالى را بزنید!
 اگر از فوتبال حمایت شود، بودجه هم نمى خواهیم.

 پولى نبوده که بخواهد فسادى در آن باشد.
 مگر اینفانتینو که تازه رییس فیفا شده ، فوتبالى بوده است؟

 4 سال معاون ورزشى بودم آن هم در جایگاه همین  آقایانى 
که الان شعار مى دهند.

 90 رفتم ،اما هنوز هم ممنوع التصویر هستم.
 دستشان را خواندم و براى همین هم به برنامه 90 رفتم.

 چیز پنهانى در زندگى ام ندارم کــه بخواهند در 90 از من 
آتو بگیرند.

 یک عده ناراحتند که چرا حقوق خودشان 5 میلیون است ، 
اما فوتبالیست ها میلیاردى پول مى گیرند.

 وزارت ورزش مى گوید قیمت ها بالاســت و ما مى گوییم 
چشم قیمت ها را تعدیل مى کنیم ، اما هیچ قیمتى را نمى توانید 

دستورى پایین بیاورید.
 به کى روش کادوى تولد یک ماچ دادم.
 از اتاق هاى دربسته خاطرات زیاد دارم.

 وقتى در، خواسته هاى کى روش لنگ مى زنیم، پس باید ناز 
او را هم بکشیم!

 دوست داشتم مربى ایرانى، اعتماد جامعه را جلب کند.
 کى روش هم اگر غر مى زند تا حالا هیچ خواسته غیرمنطقى 

نداشته که مثلا حسین را عوض کن و حسن را بیاور.
 کى روش همین طورى اســت، اما مهم نیست چون مردم 

دوستش دارند.
 چرا وقتى تیم کى روش مى بازد باز هم مردم راضى هستند؟

 حتى اگر بهترین دوست من هم علیه سیستم و تشکیلات 
مصاحبه کند، باید از او شکایت کنم.

 مایلى کهن از روى عادت مصاحبه مى کند و هر چقدر هم 
شما بالا بروید و پایین بیایید او مصاحبه هایش را تکرار مى کند.

 فدراسیون فوتبال یک نهاد غیردولتى است و ربطى هم به 
وزارت دولت ندارد.

 اتفاقا با سجادى خیلى رفیقیم و دوستى قدیمى داریم، اما 
او در وزارت ورزشى کار مى کند که سیاست وزارت مطبوعش 

این مواضع را مى طلبد.
 پیش خودم گفتم چه بدبخــت و بیچاره اى رییس بعدى 
خواهد شد و زمان گذشت و همین اساسنامه گریبان خودمان 

را گرفت!
 در اساسنامه قبلى آمده است که اولین بار باید هر موضوعى 
در دولت تصویب شود و تغییرات بعدى توسط خود اعضاى 

مجمع انجام بشود.
 اگر مردم به تیم ملى علاقه دارنــد، دولت هم طبق قانون 

اساسى وظیفه دارد به تیم هاى ملى کمک کند.
*براى انتخابات، هیچکس نباید سرنوشت خودش را به من 

گره بزند!
  شیخ سلمان نیازى به لابى نداشت!

  اگر عربستان جنگ است، ما حاضریم با آنها در کشور ثالث 
بازى کنیم و حتى حاضریم اگر آنها امنیت ندارند، ما هر دو بازى 

را در ایران میزبانى کنیم!
  اینفانتینو نمى تواند به مسئله مناقشه با عربستان ورود کند 

چون مجاز نیست.
  الان مشکلى با وزیر نیست، اما یک زمان هایى مانند مجسمه 

به جلسات مى رویم و مى نشینیم و کارى هم نداریم.

قهــر تماشــاگران از 
فوتبــال داخلــى آن 
قدر توى ذوق مى زد که مســئولان در سازمان 
لیگ ،بدون هیچ کنکاشى سربزنگاه در مسابقه 
حساس تیم هاى پرســپولیس ،سپاهان ،طبقه 
دوم ورزشــگاه آزادى را رایگان اعلام کردند و با 

اقبال عمومى تماشــاگران مواجه 
شــدند ! اقبالى که معلوم نیســت 
به نفع ویــا ضــرر کدامیک ختم 
مى شــود ،فوتبال یا تماشاگران ؟ 

کدامیک ؟ با ما همراه شوید .
 

  فوتبــال با تماشــاگر یا
 بى تماشاگر ؟ 

ورزش فوتبــال ،در حــال حاضر 
محبوب و جــذاب ترین رشــته 
ورزشــى  دنیاســت . ورزشى که 
تماشــاگران و علاقه مندان انبوه 
در آن ایفاى نقش مــى کنند و به 
حق مطالبات و حقوق خود را از آن 

مى گیرند .
روزها یى کــه هــواداران کارى مــى کنند تا 
مســئولان فوتبال، افزایش قیمت  بلیت ورود 
به استادیوم ها را افزایش ندهند تا به طور تمام 
قد از تیم هاى محبوبشان حمایت کنند و این از 

نان شب براى آنان واجب است ،معلوم مى شود 
صنعت پر در آمد فوتبال با تماشــاگران معنا و 
مفهوم شگرفى دارد .اما قهر سرمایه هاى اصلى 
(تماشاگران ) مى تواند نظم و هارمونى فوتبال 
را به قهقهرا بکشد و کســى دیگر فوتبال نکند ! 

وسکوها خالى از تماشاگران مى شود . 

  ســازگار با هوادار به چه 
قیمت ؟ 

در آغاز شــروع لیگ 15 هواداران 
فوتبال به ناگاه بــا افزایش قیمت 
بلیت ها روبرو شــدند و تماشــاى 
مسابقات را از جعبه جادویى منازل 
تماشا مى کردند .البته بى  کیفیتى 
مسابقات داخلى، روى سکو نرفتن 
تیــم ملــى در رقابت هــاى جام 
ملت هاى آسیا در استرالیا، حذف 
تیم ملى امید دررقابت هاى المپیک 
ریو 2016 از مهم ترین دلایل دیگر 
قهر تماشاگران با ورزشگاه ها بود 
. در بعضى از مســابقات لیگ برتر 
مشاهده شــد دســتکم تعداد 500 نفر بر روى 
سکوها نشسته اند که این خود یک فاجعه بزرگ 
به حساب مى آید . متولیان امر فى البداهه، ترفند 
ســازگار با هوادار را در دســتور کار قرار دادند و 

مراتب ورود هواداران به ورزشــگاه ها را مجانى 
اعلام کردند. یکى از مباحث درآمد زایى باشگاه ها 
و تیم هاى فوتبال ، در آمد حاصل از بلیت فروشى 
است که با فرآیند خاص و سهم بندى مرتبط در 
اختیار تیم هاى فوتبــال قرار مى گیرد ،البته در 
فوتبال حرفه اى اروپا،در کشــور ما که فوتبال از 
جیب بیت المال و هزینه هاى سر سام آور دولتى 
هزینه مى شــود در آمدزایى حاصــل از بلیت 

فروشى معنا و مفهوم ندارد .

   قیمت بلیت به جایگاه یا صندلى؟ 
در فوتبال اروپا، به خصــوص لیگ هاى معتبر 
انگلستان ،آلمان و اســپانیا هواداران به صورت 
اینترنتى وقتــى بلیــت ورود به ورزشــگاه را 
خریدارى کردند با فراغ بــال ،بدون هیچگونه 

دغدغه اى یک ســاعت قبل از شــروع مسابقه 
وارد استادیوم مى شــوند ودر جایگاه و صندلى 
مخصوص مى نشینند براى تهیه مواد خوراکى 
به وســیله تلفن همراه با فروشگاه هاى داخلى 
استادیوم ها تماس و ســفارش مى دهند و اما 
در ورزشــگاه هاى داخلى ایران قیمت بلیت ها 
را بر اســاس طبقه اول و دوم ورزشگاه ارزیابى 
مى  کنند. صندلى هاى ورزشــگاه ها در فوتبال 
لیگ برتر فاقد شــماره هاى مخصوص است و 
در پاره اى از مواقع، قربانى خشــم تماشاگران 

مى شوند . 

  یک ورزشگاه با دو نرخ ! 
با رایگان کردن ورزشگاه ها ،تماشاگران تیم هاى 
لیگ برترى، اســتقبال خوبــى از فوتبال لیگ 

برتر به عمل آوردند که این موجبات خرسندى 
مسئولان در فدراسیون و ســازمان لیگ برتر را 

فراهم کرد . 
اما بعد از آن اعلام کردنــد بلیت هاى ورودى با 
مبلغ هزار تومان به فروش مى رســد به همین 
سبب تماشاگران استقبال کردند ، اما در دیدار 
تیم هاى راه آهن یزدان و اســتقلال تهران در 
هفته 22 مشاهده شد دوباره بلیت هاى ورودى با 
افزایش قیمت مواجه گشته است (50000 ریال) 
که با اعتراض شــدید الحن هواداران استقلالى 
مواجه شد . این هواداران با قاطعیت مى گفتند: 
چرا مســئولان دروغ به ما مى گویند ؟ رایگان 
کردن مســابقات را باور کنیم یا ورودى مبالغ 
پنجاه هــزار ریالى را ؟ یک ورزشــگاه با دو نرخ 

قیاسى مع الفارق است .

با رایگان کردن 
ورزشگاه ها تماشاگران 
تیم هاى لیگ برترى، 

استقبال خوبى از 
فوتبال لیگ برتر به 
عمل آوردند که این 
موجبات خرسندى 

مسئولان در فدراسیون 
و سازمان لیگ برتر را 

فراهم کرد

دروغ چرا ؟
نسل فردا  دو نرخه بودن بلیت ورزشگاه ها  

را بررسى مى کند
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پژمان سلطانى
گروه ورزش

یک و دو

   بلان،  سرمربى پارى سن ژرمن از اینکه بازیکنانش نتوانستند مقابل مون پلیه 
گلزنى کنند، انتقاد کرد.

 پوچتینو سرمربى تاتنهام: 
 ناراحت و ناامید هستم.

   جان ترى کاپیتان چلسى : 
دیگر از چلسى انتقاد نمى شود 

   روزنامه دیلى میرر اعلام کرد: سران شیاطین سرخ ، علاقه اى براى عقد قرارداد 
با مورینیو ندارند و رایان گیگز را به او ترجیح مى دهند.

گفت وگو با فرزانه فصیحى، غزال تیزپاى  تیم ملى دو و میدانى 

خودم را 
در المپیک 2020 مى بینم

فصیحــى  فرزانــه 
عضو تیم ملــى بانوان 
دوومیدانى ایران است که در دوى 60 متر، رکورددار 
ایران است که در سال 1390 و در سن 19 سالگى 
این رشته را آغاز کرده و نیم نگاهى به کسب ورودى 
المپیک ریوى برزیل دارد. در اینجا صحبت از فرزانه 
فصیحى ملى پوش است  که خبرنگار ما با او  گفت 
و گویى انجام داده که توجه شما را به این مصاحبه 

جلب مى کنیم.

  چه عاملى باعث شد که به رشته دو ومیدانى 
روى بیاورى؟ 

از چهار سالگى ژیمناستیک را شروع کردم حتى تا 
قهرمانى کشور هم رسیدم، اما با توجه به نوع پوشش 
که نمى شــد در مســابقات خارج از کشور شرکت 
کنم و پیشرفتش محدود بود، تصمیم گرفتم دونده 
شوم، در ضمن خانواده ام ورزشــى هستند، پدرم 
والیبالیست بوده و برادرم مسیح مربى رشته شیرجه 

است و مادرم حامى ما محسوب مى شود.

   بــراى چه باشــگاهى به روى پیســت
 مى روید؟

متأسفانه من همیشــه عضو تیم هاى غیر اصفهانى 
هستم؛ چراکه اصفهان اسپانسرى ندارد. تا به حال با 
تیم هاى دانشگاه آزاد تهران، مقاومت تهران و ثامن 
مشهد شــرکت کردم که این خیلى براى اصفهان 
زشت است که با این همه وسعت مالى تنها تمرکزش 
روى فوتبال است و توجهى به رشته هاى مدال آور 

ندارد. کســب مدال در این رشته100 درصد است، 
اما هیچ کدام از باشگاه هاى اصفهانى در این رشته 
تیمدارى نمى کنند، امسال عضو تیم دانشگاه آزاد 
تهران بــودم که با مدیریــت و حمایت خوب دکتر 
دادکان شرایط خوبى حکمفرما بود و بنده برترین 
و پر مدال ترین ورزشــکار لیگ با کســب 7 مدال 

طلا شدم. 

  قــرارداد مالى شــما با دانشــگاه آزاد 
چه مبلغى بود؟

قرارداد من ناچیز و خیلى کم بود، ما امتیازى پول مى 
گیریم و حتى پیش قرارداد هم نداشتیم و این خیلى 
حالت بدى است ولى از امسال تصمیم گرفته ایم که 
پیش قرارداد هم دریافت کنیم و قرارداد من 7 و 8 
میلیون بود که مالیات و هزینه رفت و برگشت از آن 
نیز کسر شد. تنها 600-700 پول مکمل معمولى 
را مى دهم حتــى پول یک کفــش میخى نزدیک 
800 هزار تومان است که با پولى که از دانشگاه آزاد 
دریافت کردم، توانستم این هزینه ها را انجام دهم؛ 
تنها حامى هاى من پدر و مادرم بوده و هستند؛ زیرا 
ممکن است ورزشکارى با این هزینه ها نتواند ادامه 

دهد چون واقعا سخت است.

   چه مســابقات ملــى و بیــن المللى 
پیش روى دارید؟ 

اردیبهشت ماه هم آغاز مسابقات لیگ کشور و هم 
مسابقات آســیایى قزاقســتان را داریم که در این 
رقابت  ها اگر بتوانم رکورد خود را 35 صدم کاهش 

دهم به المپیک ریو راه خواهــم یافت که واقعا کار 
خیلى سختى است.

  چه حســى دارید که لقب غزال تیزپا را 
به شما دادند؟

خیلى خوشحالم، انگیزه ام دوچندان مى شود، اما من 
تمرکزم روى این لقب ها نیست، بلکه من فقط مایلم 

روى کارم متمرکز باشم تا به هدفم برسم.

   آخریــن هــدف فرزانــه فصیحى چه
 چیزى است؟

نمى توانم الان بگویم هدف پایانــى ام چه چیزى 
اســت؛ چراکه تازه در این رشــته پا گذاشته ام و به 

نوعى، شروع کارم است.

   الگــوى ایرانــى و خارجى شــما چه 
کسانى هستند؟

زیاد به این موضوع فکر نکردم ولى ورزشکاران مورد 
علاقه من اوسِین بولت و آلیسون فلیکس هستند.

  با آمدن پریسا بهزادى در رأس دوومیدانى 
بانوان کشور چه تغییرى حس شده است؟

مســابقات لیگ با نظم خاصى برگــزار و به خوبى 
دنبال شد و از کیفیت مطلوبى برخوردار بود و خانم 
بهزادى هم زحمات زیادى مى کشند و هر کارى که 
از دستشــان بر مى آید براى بانوان دوومیدانى کار 

انجام مى دهد.

   با توجه به حضور شــما در مســابقات 
بین المللى بــه ویژه قطر چــه تفاوتى بین 
پیست هاى تارتان ایران با دیگر کشورها دارد؟
در مسابقات قطر، پیست آن اصلا تارتان نبود و جنس 
آن به نام موندو بود و از تارتان بسیار بهتر است و در 
ایران چنین پیستى وجود ندارد، پیست و امکانات 
مناسب روى روند ورزشکار تاثیر مستقیمى خواهد 

داشت.

   از شرایط تمرینى خود در اصفهان راضى 
هستى؟

متاســفانه به هیچ وجه راضى نیســتم، اکنون در 
ورزشگاه انقلاب تمرین مى کنم که به تازگى پیستش 
را تارتان کرده اند، سالن سرپوشیده اى نداریم، یک 
سالن در خوراســگان وجود دارد که هیئت اسکیت 
آن را گرفته؛ در صورتى که این سالن تخصصى دو 
ومیدانى است و اصلا به درد اسکیت نمى خورد، اما 
آنجا را رنگ کردند و اســتفاده مى کنند و ما باید در 
سرما تمرین کنیم که پارگى همسترینگ من نیز به 
دلیل تمرین در سرما بود که هنوز هم این مصدومیت 

اذیتم مى کند.

   ما مى توانیم فرزانه فصیحى را در المپیک 
برزیل ببینیم؟

من با این قضیه احساسى برخورد نمى کنم؛ چراکه 
المپیکى شــدن شــرایط المپیکى هم مى طلبد، 
اینگونه نیست که یک ماه با یک ورزشکار کار کنند و 
المپیکى شود؛ چراکه این عقیده کاملا اشتباه و غیر 
کارشناسانه است، براى امسال سخت است، اما من 

خودم را در المپیک 2020 مى بینم.

 تا مسابقات آغاز لیگ و رقابت هاى آسیایى 
قزاقستان که حکم کسب ورودى المپیک را 
دارد، فرزانه فصیحى براى رسیدن به این مهم 

چه اقدامى انجام مى دهد؟
تمرینات خــود را در اصفهان زیر نظــر مربى خود 
مســعود رحمانى ادامه مــى دهم، متاســفانه در 
مصاحبه  هاى قبلى ، نامى از آقــاى رحمانى برده 
نشــده، من در اینجا از وى تشــکر مى کنم. مربیم 
پولى نمى گیرد و مى گوید تو قهرمانى، اما به هرحال 
بدون هیچى هم که نمى شــود و هر دفعه اى پول یا 
ســکه اى به آن مى دهم آن هم از جیب خودم چون 
حقوق فدراسیون حتى کفاف هزینه رفت و آمدم را 

هم نمى دهد.  

   حرف آخر؟
از مســئولان مى خواهم به این رشــته بهاء دهند؛ 
چراکه یکى از رشته هاى پر مدال به حساب مى آید و 
امیدوارم من براى اصفهان بدوم و یک حامى باشد که 

تیم اصفهان را راهى مسابقات کند.    


